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Svar på skrivelse om Alphyddan 

Till Roland Roxberger m fl 
 
Hej, jag ber verkligen om ursäkt att svaret har dröjt avs er skrivelse 2014‐12‐05 till kommunstyrelsen. 
 

1. Utskick till boende om samråd sker inte genom brev till varje bostadsrättshavare utan till 
bostadsrättsföreningen i egenskap av fastighetsägare. Därutöver brukar vi sätta upp 
information i trapphusen. 

2. Synpunkter sammanställs i en samrådsredogörelse. Denna  ingår bland handlingar vid beslut 
om sk granskning. Miljö‐ och stadsbyggnadsnämnden beräknas ta detta beslut den 28 jan. 

3. Kommunen har gjort en bedömning att en miljökonsekvensbeskrivning inte behöver göras. 
Länsstyrelsen har inte varit av en annan uppfattning under samrådet. 
 

Svar på informationsblad: 
1. En dagvattenutredning har tagits fram som beskriver hur fördröjning mm ska utföras. 
2. Förslaget har omarbetats för att bl a spara mer av grönområdet. 
3. Om det står på kommunens hemsida att det ”alltid finns ett avsnitt om hushållning med 

naturresurser och klimateffekter” är det tyvärr missvisande och informationen bör ändras.  I 
miljöredovisningen beskrivs dock bla konsekvenser för miljö och hälsa men med annan 
terminologi. 

 
Hälsningar Alexander Erixson, planarkitekt, planenheten 
Tel 070 431 77 35 
 


